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Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 36 (Aktstykke nr. 37 - § 7) 
af 30. januar 2014 stillet af Frank Aaen (EL)

Spørgsmål
”Har ministeren overvejet, om der er habilitetsmæssige problemer, når DONGs
administrerende direktør, der deltog i forhandlingerne og indgåelsen af aftalen 
med Goldman Sachs, samtidig har en meget højtlønnet bestyrelsespost i et selskab 
(ISS) med Goldman Sachs som hovedaktionær?”

Svar
Finansministeriet har fået oplyst, at DONG Energys adm. direktør er valgt til be-
styrelsen for ISS i forbindelse med hans hverv som Industrial Advisor for den 
svenske investeringsfond EQT. Det forhold, at Goldman Sachs også er medejer 
af ISS, finder Finansministeriet ikke giver anledning til overvejelser om habilitet.

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon
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